

# Keith Kelly Award for Cultural Leadership Prix Keith Kelly pour le leadership culturel

## Nomination Form 2009

The Canadian Conference of the Arts presents the Keith Kelly Award for Cultural Leadership to a Canadian who has made a significant contribution to the arts through advocacy work or by playing a leading role in the development of public policy. The contribution recognized by the Award may range from local to international in scope.

Keith Kelly was the first recipient of the Award which was established as a lasting tribute to the spirited advocacy and dedicated leadership he exhibited during his tenure as National Director of the Canadian Conference of the Arts, 1989-98. The annual Award honours Canadians whose work on behalf of the arts reflects these leadership qualities.

The Awards Committee selects recipients from nominations submitted each year by the members of the CCA. Nominations must be received by the CCA **no later than February 25**<sup>th</sup>, **2010.** The Awards Ceremony will take during the CCA's National Policy Conference in late September, 2010. Keep visiting <a href="www.ccarts.ca">www.ccarts.ca</a> for the announcement of the date and location.

Along with this form, please submit a letter of presentation, a résumé or biography and two letters of recommendation. Please return the nominations to Megan Forsythe, Canadian Conference of the Arts, 406 – 130 Slater Street, Ottawa ON K1P 6E2. Tel: (613) 238-3561 ext. 18 Fax: (613) 238-4849, megan@ccarts.ca.

### Mise en candidature 2009

Le Prix Keith Kelly pour le leadership culturel est décerné à une personnalité canadienne ayant apporté une contribution remarquable à la défense et la promotion des arts ou ayant démontré des qualités exceptionnelles de chef dans la formulation de politique publiques. Le prix souligne un travail exceptionnel sur la scène locale, nationale ou internationale.

Keith Kelly a été le premier lauréat du Prix créé pour rendre un hommage concret au dynamisme et à l'engagement passionné dont il a su faire preuve pendant son mandat de directeur général de la Conférence canadienne des arts (1989-1998). Le Prix est destiné aux personnalités canadiennes dont l'oeuvre dans le secteur des arts reflète ce leadership.

Le Comité des prix choisit les lauréats à partir d'une liste des candidatures présentées chaque année par les adhérents de la CCA. Ces candidatures doivent nous parvenir au plus tard le 25 février, 2010. La cérémonie de remise des prix se déroulera pendant la Conférence nationale de politique, en septembre 2010. Visitez régulièrement notre site (www.ccarts.ca) pour l'annonce de la date et du lieu de la cérémonie.

Veuillez ajouter à ce formulaire une explication personnelle des raisons qui vous ont poussé à soumettre cette candidature, un cv ou une biographie du candidat ainsi que deux lettres de référence. Veuillez faire parvenir la mise en candidature à Megan Forsythe, Conférence canadienne des arts, 406 - 130, rue Slater, Ottawa (Ontario) K1P 6E2 Tél. (613) 238-3561 poste 18, Téléc. (613)-238-4849, megan@ccarts.ca



The Keith Kelly Award is a bronze medal designed by Ottawa sculptor and medallic artist Susan Taylor.

Le prix consiste d'une médaille de bronze conçue par Susan Taylor; sculpteure et médailleuse d'Ottawa.

Name of Nominee / Nom du candidat :	
Title / Titre / Organisation :	
Address / Adresse :	
	Fax :
Email / Courriel :	
Title / Titre / Organisation :	
Address / Adresse :	
	Fax :
Email / Courriel :	
Signature:	

# Keith Kelly Award for Cultural Leadership Prix Keith Kelly pour le leadership culturel



1998 Keith Kelly

1999 Paul Siren, C.M. \*

2000 Gilles Lefebvre, O.C.\*

2001 Élise Paré-Tousignant

2002 John Kim Bell, O.C.

2003 Donald Sobey

2004 Mallory Gilbert

2005 Nini Baird

2006 Pat Durr

2007 Garry Neil Robert Pilon

2008 Simon Brault, O.C.

#### **General rules**

- The nominees must be available to attend the awards ceremony.
- Public servants in the municipal, provincial and federal level are not eligible until two years after leaving their post.
- CCA staff, board members and contractors are not eligible until two years after leaving the CCA.
- Eligible nominations will be put forward to the committee for the three subsequent years.

### Règlements généraux

- Les personnes mises en candidature doivent pouvoir être présent(e)s pour la remise des prix.
- Les fonctionnaires des niveaux municipal, provincial et fédéral ne sont pas éligibles jusqu'à deux ans après avoir quitté leur poste.
- Les membres du personnel, du conseil d'administration et les travailleurs à contrat de la CCA ne sont pas éligibles jusqu'à deux ans après avoir quitté la CCA.
- Les mises en candidature éligibles seront présentées au comité des prix pour les trois années subséquentes